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کاظمیان: تمرکزمان روی بازی سخت با فولاد است
محمد امین کاظمیان هافبک مس کرمان که در آخرین بازی این 
تیم با مصدومیت شــدیدی از ناحیه بینی مواجه شده بود، به دلیل 
حساسیت بازی های نارنجی پوشان قصد ندارد تحت عمل جراحی 
قرار گیرد. او درباره شــرایط خود بعد از این مصدومیت می گوید:  
بینی ام در بازی نســاجی صدمه دیــد و در دیدار مقابل ذوب آهن 
دوباره دچار ضرب دیدگی شــد. خوشبختانه بینی ام را جا انداختم. 
البته به دلیل این مصدومیت کمی زیر چشمانم سیاه شده اما طبق 

نظر پزشــکان مشکلی برای تنفسم در حین بازی ایجاد نمی شود. 
قصد ندارم که بینی خود را عمل کنم.

وی درباره آخرین وضعیت تیم مس کرمان، در بازگشــت دوباره 
این تیم به لیگ برتر می گوید: صبح و بعد از ظهر مشــغول تمرین 
هستیم و قصد داریم از وقفه پیش آمده در لیگ برتر برای آمادگی 
و هماهنگی بیشــتر بهره ببریم. مطمئنا از این فرصت به بهترین 
شکل اســتفاده خواهیم کرد تا در شروع دوباره مسابقات به نتایج 

خوبی دست یابیم و از اعتبار مس و هواداران دفاع کنیم.
هافبک مــس کرمان درباره تقابل با فولاد خوزســتان در پایان 
تعطیلات و در هفته هفتم لیگ برتر نیز گفت: این بازی ســخت 
است و شــرایط خاص خودش را دارد. اما به هر حال تیم ما قبلًا 
نشان داده در هر بازی با انگیزه ظاهر می شود و اهداف خودش را 
دنبال می کند. امیدواریم بتوانیم برنامه های کادرفنی را به خوبی در 

زمین پیاده کنیم و به یک برد شیرین دست پیدا کنیم.

ورزشی

اخبار کوتاه 

رقابت های کشتی آزاد قهرمانی جهان به میزبانی شهر بلگراد صربستان 
برگزار شد. در این بین تیم ایران با کسب 2 مدال طلا، 3 مدال نقره و 2 برنز 
به عنوان نایب قهرمانی رقابت های کشتی آزاد قهرمانی جهان دست پیدا کرد
فرانک چمیزو« کشتی گیر ایتالیایی وزن 74 کیلوگرم در مرحله نیمه نهایی 
مغلوب »تاجموراز سالکازانوف« از اسلواکی شد تا به دیدار رده بندی برسد. 
در این مرحله چمیزو با نتیجه نزدیک 5 بر 3 »ســونر دمیرتاش« ترکیه را 

شکست داد به مقام سوم و مدال برنز این مسابقات رسید. 
بر همین اساس خبرنگارما با این قهرمان المپیک و جهان پس از اتمام این 

رقابت ها گفت وگویی داشت که در ادامه می خوانید: 
مادرزادی کشتی گیر هستم، نیاز زیادی به تمرین نمی بینم

* محرومیتم از تیم ملی کوبا باعث شد تا برای ایتالیا روی تشک بروم
*باروز الگوی خوبی برای تمامی کشتی گیران جهان است

میخوائین لوپز یک موجود فرازمینی است
حسن یزدانی شجاعت را روی تشک معنا می کند

از مردم ایران برای پیام های پرمهرشان تشکر می کنم 
*قبل از هرچیز کسب مدال برنز مسابقات جهانی را تبریک می گویم. لطفا 

به ما بگو چه شد که ورزش کشتی را انتخاب کردی؟ 
خیلی از شما ممنونم. واقعیتش را بخواهید به صورت کاملا تصادفی با این 
ورزش آشــنا و به آن علاقه مند شدم. چون از کودکی نزدیک محل خانه ما 
یک باشگاه کشتی بود. یکبار برای تماشای یک مسابقه به آنجا رفتم بعد از 

آن دیگر شیفته ی این ورزش و به نوعی عاشق کشتی شدم. 
*فرانک تو اصالتا اهل کوبا هستی اما برای تیم ملی کشتی 

ایتالیا رقابت می کنی دلیل این موضوع چیست؟
 در ســال 2011 پس از ازدواج با همسرم که ایتالیایی بود برای زندگی به 
ایتالیا مهاجرت کردم. تا آن زمان برای تیم ملی کوبا روی تشک می رفتم ولی 
متاسقانه بعد از 2 سال از تیم ملی کوبا محروم شدم. به همین خاطر تصمیم 
گرفتم تا برای تیم ملی ایتالیا روی تشــک بــروم. در حال حاضر خیلی از 

شرایطم در اینجا راضی هستم همه چیز به خوبی پیش می رود. 
* لطفا کمی در مــورد تمرینات روزانه خودت به عنوان یک 

کشتی گیر حرفه ای برایمان صحبت کن؟ 
راســتش را بخواهید هرگز به صــورت مداوم تمرین نمی کنم. بیشــتر 
زمان هایی که رقابت های مهم و مسابقات پراهمیتی پیش رو باشد تمرینات 
را فشرده و ســنگین دنبال می کنم. شاید عجیب باشد ولی به هرحال من 
یک ورزشکار حرفه ای هستم؛ نیاز زیادی به تمرین کردن آن هم به صورت 
مداوم نمی بینم. چرا که معتقدم ورزش به خصوص کشتی مادرزادی است 
یک کشتی گیر حرفه ای همیشه باید آماده نبرد باشد همه چیز را در ذهنش 

زنده نگه دارد. 
* فرانک تو افتخارات ورزشــی زیادی در کشــتی کسب 
کرده ای دوست دارم بدانم کدام یک از مدال ها و افتخاراتت 

را بیشتر دوست داری؟ 
از لطف شما متشــکرم. به هرحال برای یک ورزشــکار حرفه ای که در 
رقابت های بین المللی متعددی شرکت کرده انتخاب یک عنوان کار دشواری 
است. ولی به شخصه در بین تمامی افتخاراتم مدال طلای رقابت های کشتی 
قهرمانی جهان در ســال 2015 به میزبانی لاس وگاس آمریکا را بیشتر از 
سایر مدال هایم دوست دارم. چرا که در آن زمان خیلی کم سن و سال بودم 

کسب این عنوان انگیزه زیادی برای ادامه مسیر شد. 
* شما در المپیک توکیو برخلاف المپیک ریو موفق به کسب 

مدال نشدید دلیل آن چه بود؟ 
به هرحال رقابت های المپیک با هر مسابقه دیگری متفاوت است. چرا که 
تمامی ورزشکاران یک رشــته از سراسر دنیا برای کسب مدال و شکستن 
رکوردهای گوناگون تلاش می کنند. ولی در پاسخ به سوال شما باید بگویم 
کــه دلیل اصلی ناکامی ام در این رقابت ها را تنها یک چیز می دانم. آن هم 
اینکه در آن زمان نمی توانســتم وزنم را به خاطر »بازی های پان آمریکا« 
افزایش دهم چون فشار زیادی به بدنم وارد می شد. در هرصورت این کشتی 
اســت در ورزش برد و باخت همیشــه وجود دارد. یک ورزشکار باید بتواند 
خودش را از لحاظ ذهنی همیشــه آماده نگه دارد از شکســت هایش درس 

بگیرد. 
* شما کشتی گیری هستید که برای اولین بار »جردن باروز« 
را شکست داده اید. در آن لحظه چه احساسی داشتید؟ نظر 

شما در مورد باروز چیست؟ 
احساسم در آن لحظه اصلا قابل توصیف نیست. واقعا شکست دادن او مثل 
یک رویا بود. بدون شک باروز یکی از برترین کشتی گیران جهان است و به 
صورت مادرزادی این استعداد را در خودش دارد. خیلی برای او احترام قائلم. 
دوســت دارم از اینجا به جردن برای تمامی تلاش ها و افتخاراتی که تا به 
حال کسب کرده تبریک بگویم. عمیقا اعتقاد دارم که او الگوی بسیار خوبی 

برای تمامی کشتی گیران سرتاسر جهان است.
* کوبایی ها علاقه زیادی به »میخوائین لوپز« برای کســب 
4 مدال طلای المپیک دارند. دوســت دارم نظرت را در مورد 

او بدانم؟
راســتش را بخواهید او اصلا یک انسان معمولی نیست.)می  خندد( او یک 
موجود فرازمینی است. هربار که به او نگاه می کنم یاد هیولا و یک حیوان 
درنده می افتم. او روی تشک با هیچکس شوخی ندارد. انگار کشتی در خون 

اوســت. خیلی برای او احترام قائلم او را یک ابر انسان و یک ورزشکار فوق 
حرفه ای میدانم. 

*نظر شما در مورد کشتی گیران ایرانی به خصوص »حسن 
یزدانی« چیست؟ 

یزدانی یک جنگنده جســور و شجاع است. سبک کشتی گرفتن او روی 
تشک را خیلی دوست دارم. حسن مدیریت زمان بسیار خوبی دارد. می دانم 
که ســخت برای حضور در مســابقات تلاش می کند. بدون اغراق یزدانی 
یکی از جنگنده ترین کشتی گیرانی است که تابه حال در زندگی ام دیدم. او 

شجاعت را روی تشک معنا می کند. 
* کشتی گیر مورد علاقه شما کیست؟

شاید خیلی جالب به نظر نرسد. ولی کشتی گیر مورد علاقه  ام خودم هستم. 
چرا که اعتقاد دارم هرکس باید قبل از هرچیز طرفدار و بزرگترین مشــوق 
خودش باشــد ذهنش را برنده نگه  دارد. به همین خاطر کشــتی گیر مورد 

علاقه ام »فرانک چمیزو« ایتالیایی است. 
درپایان گفت وگو دوســت دارم نظرت را در مورد سطح مسابقات کشتی 

قهرمانی جهان در صربستان و مدال برنزی که کسب کردی؛ بدانم. 
ســطح مســابقات به میزبانی صربستان بســیار عالی بود. به درستی هم 
برنامه ریزی و اجرا شــد. سطح تمامی ورزشکاران شرکت کننده خیلی بالا 
بود؛ همه ی آن ها فقط برای کســب مدال طلا روی تشک آمده بودند. ولی 
خوب همانطور که قبل تر هم گفتم در ورزش برد و باخت وجود دارد؛ گاهی 
یک کشــتی گیر با وجود آمادگی بســیار بالا به هر دلیلی نتیجه مطلوب را 
کسب نمی کند که این امر را خیلی طبیعی می دانم. خدا را هم بابت کسب 
مدال برنز این رقابت ها شکر می کنم؛ امیدوارم که در آینده بتوانم افتخارات 
بیشتری کسب کنم. از شما برای این گفت وگو تشکر می کنم؛ دوست دارم از 
مردم ایران برای تمامی پیام های پرمهری که در فضای مجازی برایم ارسال 
می کنند نهایت تشکر و قدردانی را داشته باشم. ایرانی های عزیز دوستتان 

دارم. 

مشکل پرداختی پرسپولیس در ماجرای 
خیریه انصاری

محمد انصاری مدافع چپ اسبق پرسپولیس که بعد از پشت 
سر گذاشتن دوران مصدومیت اکنون هنوز به عضویت تیمی 
در نیامده است، در ماجرای مطالبات خود از سرخپوشان وارد 

چالش شده است.
مدافع اســبق پرســپولیس که در توافق با مدیران این تیم، 
مطالبــات خود را به یک خیریه اهدا کرده بود، آن را در قالب 
سه فقره چک به مجموعه داده بود. چک اول مطالبات طبق 
برنامه پاس شــد و به آن خیریه اهدا شــده است. اما با فرا 
رسیدن موعد پرداخت بخش دوم، این چک نقد نشده است.

باید دید مدیران پرسپولیس چه برنامه ای برای پرداخت این 
مطالبات در قالب خیریه به این مجموعه را خواهند داشت.

مانه - آرائوخو؛ 
دوئل چمپیونزلیگی برای ایران

دیــدار تیم های بایرن مونیخ و بارســلونا در لیگ قهرمانان 
اروپا در شرایطی برگزار شد که دو ستاره تراز اول فوتبال دنیا 
در هریــک از این دو تیم به زودی در اتریش مقابل یوزهای 

ایرانی به میدان می روند.
تقابل ســادیو مانــه و آرائوخــو در دیدار دو تیــم یکی از 
دوئل های پرتکرار رقابــت باواریایی ها و کاتالان ها در آلیانز 
آره نــا بود. جنگی که در نهایت به ســود مانــه و یارانش به 
پایان رسید. اما این دو ستاره هریک جداگانه به زودی مقابل 

ستاره های ایران قرار خواهند گرفت.
آرائوخو، مدافع مستحکم بارسلونا که کاملا جای خودش در 
تیم ملی اروگوئه و باشگاهش را تثبیت کرده، در اولین بازی 
دوستانه اروگوئه در فیفادی پیش رو به مصاف تیم ملی ایران 
خواهــد رفت تا در مقابل مهاجمینی چــون طارمی، آزمون، 

جهانبخش و سایرین محک بخورد
ســادیو مانه، فوق ستاره بایرن مونیخ که به عنوان جایگزین 
لواندوفســکی به مونیخ آمده، در ترکیب شــیرهای سنگالی 
رقیب ایران در دومین بازی دوستانه خواهد بود. موقعیتی که 
تجربه آن برای مدافعان تیم ملی ایران در آستانه جام جهانی 

می تواند نکات مفیدی در بر داشته باشد.
آنچه مشخص است، همین عکس به خوبی سطح کیفی دو 
مســابقه پیش روی ایران در اردوی اتریش را نشان می دهد. 
حریفانی که علاوه بر آرائوخو و مانه، از ســتاره های ارزشمند 

دیگری نیز بهره خواهند برد.

احمدی: کیفیت ملوان خوب است و به 
نتیجه می رسد

 مهران احمدی هافبک ملوان درباره شرایط این تیم بعد از 
انجــام 5 بازی از فصل که با حضــور این تیم در قعر جدول 
همراه بوده، اینطور گفت:  ما در 5 هفته لیگ برتر خوب عمل 
کردیم اما نتوانستیم نتیجه بگیریم. البته ما دغدغه ای از این 
بابت نداریــم چرا که به گفته آقا مازیــار زارع وقتی کیفیت 

خوبی داشته باشید به نتایج دلخواه می رسید.
وی درباره آخرین شــرایط تیمش در وقفه لیگ برتر گفت: 
فعلًا دو نوبــت در روز تمرین می کنیم و منتظر هســتیم تا 
برنامــه لیگ برتر اعلام شــود. اگر قرار بــه برگزاری بازی 
معوقه باشــد طبیعتاً شرایط متفاوت اســت. البته برای ما با 
شرایط فعلی نام تیم ها فرق زیادی نمی کند و به دنبال کسب 
امتیاز هستیم. فقط برای برنامه ریزی تیمی طبیعتاً باید تقویم 

برگزاری مشخص شود.
هافبک ملوان درباره اســتادیوم قایقران که با نارضایتی برخی 
تیم ها همراه بوده گفت:  فعلًا تمرینات ما در زمین حســن رود 
انزلی دنبال می شود هر وقت برای تمرین یا مسابقه به ورزشگاه 
قایقران رفتیم آن وقت می توانیم کیفیت چمن را ارزیابی کنیم. با 
این حال استادیوم ما قطعا با توجه به اقداماتی که برای بازسازی 
آن صورت گرفته از خیلی از دیگر استادیوم ها شرایط بهتری دارد. 
در اینجا باید از هواداران هم تشــکر کنم که در فصل گذشــته 
بزرگترین اهرم ما خصوصا در هفته های پایانی برای کسب امتیاز 
صعود بودند و امســال هم امیدوارم با همین حمایت، تیم را در 

راستای کسب نتیجه کمک کنند.

گفت و گو با کشتی گیری که عاشق خودش است!

امیر عابدزاده که علی رغم شــایعات زیاد مبنی بر جدایی از پونفرادینا در نقل و انتقالات 
تابستانی تصمیم به ادامه همکاری با این باشگاه گرفت و در لالیگا 2 اسپانیا ماند، برای 
نخســتین بار در فصل 23-2022 نیمکت نشــین شــد که حریف او نیز توانست عرض 

اندام کند.
عابدزاده سال گذشته 35 بازی در لالیگا 2 اسپانیا انجام داد که توانست 10 کلین شیت 
در لباس پونفرادینا داشــته باشــد، اما در پنج مســابقه ابتدایی فصل جدید نتوانسته بود 
دروازه اش را بسته نگه دارد و در آستانه حضور در اردوی تیم ملی ایران، شرایط سختی 

برای بازی در این باشگاه پیدا کرد و دور از جمع نفرات اصلی بود.
پونفرادینا در چارچوب هفته ششم لالیگا 2 اسپانیا مقابل آلباسته قرار گرفت که پس از 
ســه شکست متوالی در این رقابت ها، موفق شد به یک برد ارزشمند خارج از خانه برابر 

حریف خود دست پیدا کند و با نتیجه یک بر صفر به برتری برسد.
جدا از بحث برتری پونفرادینا، اتفاق نه چندان خوشــایند برای امیر عابدزاده کلین شیت 
رقیب او بود؛ گئورگی ماکاریدزه که در تابســتان امســال به این باشــگاه اضافه شده، 
جانشــین دروازه بان ایرانی در ترکیب پونفرادینا شده بود که توانست دروازه خود را بسته 

نگه دارد و یک برد را تجربه کند.
این دروازه بان گرجستانی که سابقه بازی در ویتوریا ستوبال پرتغال و آلمریای اسپانیا را 
دارد، برای اولین بار در فصل جدید لالیگا 2 اسپانیا به میدان رفت و موفق شد نخستین 
کلین شــیت فصل پونفرادینا را به نام خود ثبت کنــد و به نوعی برای عابدزاده هم خط 

و نشان بکشد.

 پــس از اینکه فصل گذشــته این قانون تصویب شــد که بازی های 
لیگ برتر همگی باید در چمن طبیعی برگزار شــود؛ تیم فوتبال نساجی 
مازندران یک فصل خانه به دوش شــد. با شــروع فصل جاری انتظار 
می رفت شرایط میزبانی قهرمان فصل گذشته جام حذفی مهیا شده باشد 
اما چمن را به سختی به هفته سوم رساندند و حالا هم مسئولان سازمان 
لیگ با ارســال نامه ای و برشمردن 19 ایراد خواستار رفع این مشکلات 

برای صدور مجوز بازی در ورزشگاه وطنی شده اند.
19 ایرادی که سازمان لیگ به ورزشگاه وطنی وارد کرده:

1-نور ورزشگاه اصلا مناسب نیست، به طوری که در اکثر نقاط زمین 
سایه وجود دارد.

2-ورودی های ورزشــگاه فاقد گیت اســت و از سیســتم بارکدخوان 
استفاده می گردد و گیت در جنوبی کار نمی کند.

3-هیئت های ورزشــی در ورزشگاه وجود دارند و در دسترسی آنان بعد 
از گیت است.

4- تابلو برق پروژکتورها به راحتی در دسترس تماشاگران است.
5-در مهمان جهت ورود و خروج تماشاگران بسته نشده است.

۶-جایگاه تماشــاچیان و تیم مهمان از جایگاه تیم میزبان جداســازی 
نشده است. به طوری که از سکوی جدید قابل دسترسی است.

7-فنس سکوی تماشاگران که رختکن ها در آن قرار دارد نصب نشده 
است.

CIP-۸ و جایگاه خبرنگاران فاقد شیشــه است و افراد متفرقه نیز در 
آن حضور دارند.

9-تلویزیون جهت ناظر داوری وجــود ندارد. به طوری که ناظر داوری 
فاقد مکان مخصوص و کنترل شده ای است.

10-در پشــت سکوی جدید فنس نصب نشده و به راحتی در دسترس 
همسایگان است.

11-ســکوی آهنی بسیار بلند در دسترس لیدر در سکوهای شمالی در 
سمت راســت جایگاه وجود دارد که لیدر برای طبل زدن از آن استفاده 

می کند و می بایست از این مکان منتقل شود.
12-رختکن داوران سیســتم خنک کننده مناسب ندارد و سیستم فعلی 

جوابگو نیست.
13-در رختکن هــای تیم میزبان و مهمان سیســتم خنک کننده اصلا 
جوابگو نیست. به طوری که اتاق مربیان فاقد سیستم خنک کننده است.

14- اتاق پزشکی به انبار تبدیل شده است.
15-اتاق دوپینگ از تجهیزات لازم برخوردار نیست.

1۶-راهروی خروجــی بازیکنان و داوران به بیرون ورزشــگاه کاملا 
تاریک است.

17-یک جوی آب پس از در ورودی تماشــاچیان در قســمت جنوبی 
وجود دارد که بسیار خطرناک است.

1۸-ورزشــگاه پاکسازی نشده اســت و نخاله های ساختمانی و سنگ 
وجود دارد.

اگرچــه کشــتی ورزش اول ایران اســت اما گرایش بیشــتر 
علاقه مندان ورزش به فوتبال اســت و جزئیات سایر رشته های 
ورزشــی را بررسی نمی کنند اما در هنگام مسابقات جهانی، نگاه 
تعــداد زیادی از علاقه مندان بــه ورزش، معطوف به رقابت های 

کشتی است.
در این شرایط معمایی که برای اغلب دنبال کنندگان کشتی در 
این روزها وجود دارد، چرایی شکست سنگین حسن یزدانی مقابل 
دیوید تیلور است. این موضوعی است که آن را از کارشناس های 
مختلف ســوال کرده ایم اما شاید یکی از بهترین های آنها در این 
جمع منصور برزگر، ســرمربی سابق کشــتی آزاد ایران باشد که 
البته به سختی مصاحبه می کند. او در مصاحبه ای با ایرنا در این 

مورد توضیح داده است:
مربیان و حســن یزدانی با همان شیوه سال قبل به مصاف 
تیلــور رفتند و ایــن ایراد کار بود، زیــرا قهرمان آمریکایی 
بر روی آن کار کرده بود و توانســت به راحتی از دســتان 
یزدانی عبور کند. بــه عبارتی کشــتی گیر آمریکا به خوبی 
یزدانــی را آنالیــز و با آمادگی کامــل گام در این دوره از 
مســابقات گذاشــت. من نمی دانم مقصر این باخت مربیان 
اســت یا حســن یزدانی اما باید برای این دیدار حســاس 
راهبردهای بهتری در دســتور کار قرار می گرفت تا یزدانی 

به راحتی بازنده این دیدار نباشــد.
اینکه از برنامه برای شکســت تیلــور صحبت می کنم به خاطر 
آن اســت که این 2 قهرمان هم در قــدرت و هم از لحاظ فنی 
در یک ســطح قرار دارند و نمی شــود گفت که چه کســی برتر 
اســت. در رقابت فینال ۸۶ کیلوگرم کســی برنده خواهد شد که 
طرح و برنامه ویژه داشــته باشــد و این مهم باید در دستور کار 

کادر فنی و تیم آنالیز قرار می گرفت. به خاطر دارم که در ســال 
2004 و ماه های منتهی بــه المپیک آتن، تمام فکر و ذکر کادر 
فنی شکســت الدار کورتانیدزه قهرمان نامدار گرجستانی بود و با 
بررســی فیلم های این قهرمان راه شکســت وی را پیدا کردیم. 
علیرضــا حیدری نیز به خوبی دســتورات کادر فنی را پیاده کرد. 
حیدری بدشانس بود که نتوانســت مدال طلای المپیک 2004 

آتن را کسب کند.
حسن کشتی گیر بی تجربه ای نیســت وی هشت مدال طلای 
جهان و المپیک را در کارنامه دارد. مردم نیز وی را دوست دارند. 
یزدانی ایــن را به خوبی درک می کند. من بار روانی ناشــی از 
توقع مردم را قبول ندارم. مردم ما کشتی را به خوبی می فهمند و 
قهرمانانشان را دوست دارند. از قدیم هم اینگونه بود. مردم برای 
باخــت تختی گریه می کردند و بــرای باخت یزدانی هم ناراحت 
هســتند. یزدانی نباید اسیر استرس ناشی از بار روانی شود چون 

چیزی از تیلور کم ندارد و از نظر فنی برابر هستند.

 پس از جدایی دراگان اســکوچیچ و حضــور کارلوس کی روش روی نیمکت تیم ملی 
ایران، اخبار و شــایعات زیادی درباره آینده ســرمربی کروات شکل گرفته است. از چند 
پیشــنهاد باشگاهی در لیگ برتر گرفته تا حضور در تیم ملی امید ایران و چند تیم ملی 
بزرگســال خارجی، تمام گمانه زنی هایی اســت که پیرامون اسکو منتشر شده است. اما 
جدیدترین خبر منتشره درباره سرمربی سابق تیم ملی نیز در نوع خود جالب توجه است. 
یک رســانه عراقی به نام ایرث نیوز در خبری مدعی شده است که در بحبوحه شایعاتی 
که درباره آینده اسکوچیچ منتشر و او از سوی کمیته فنی فدراسیون برکنار شده بود، او 
پیشــنهاد نشستن روی نیمکت تیم ملی عراق را دریافت کرده بود. در خبری که رسانه 
ارث نیوز منتشر کرده، آمده اســت: یک منبع آگاه ورزشی صحنه های مذاکره اتحادیه 
فوتبال عراق با دراگان اسکوچیچ، سرمربی اخراجی ایران را فاش کرد. جایی که عدنان 
درجــال به دلیل عدم اطمینان، از جذب مربی کروات خودداری کرده اســت. این منبع 
به »ایرث نیوز« گفت: از ابتدای بحرانی که در تیم ملی ایران شــکل گرفت و برخی از 
بازیکنان علیه اسکوچیچ موضع گرفتند، شایعه اخراج وی از تیم ملی ایران منتشر شد و 
در آن زمان، یک فرد واســطه با دراگان اسکوچیچ، صحبت کرد و به او پیشنهاد داد که 
هدایت تیم ملی عراق را برعهده بگیرد.وی افزود: اسکوچیچ )در آن زمان( موافقت کرد 

که در صورت اخراج از ایران، پیشنهاد هدایت تیم ملی عراق را بپذیرد.
او خاطرنشان کرد: این شخص واسطه به عدنان درجال، رئیس فدراسیون فوتبال عراق، 
حضور سرمربی کروات در تیم ملی را پیشنهاد داد، اما درجال بلافاصله این پیشنهاد را رد 

کرد چرا که او متقاعد نشد که اسکوچیچ را به عنوان سرمربی انتخاب کند.

حمید یاری رئیس سازمان لیگ کشتی با تأکید بر اینکه قرعه کشی لیگ برتر کشتی در 
زمان مقرر برگزار می شــود، اظهار داشت: برنامه فنی تیم های ملی کشتی بسیار فشرده 
است و لیگ کشتی می بایســت طبق زمان بندی اعلام شده از اوایل مهر ماه آغاز و در 
آذر ماه پایان یابد.رئیس ســازمان لیگ کشــتی افزود: در روزهای گذشته، کشتی گیران 
چند تیم قراردادهای خود را به امضا رسانده اند و ما شرایط چند تیم دیگر را برای حضور 
در لیگ برتر بررســی کرده ایم. یاری تصریح کرد: با توجه به آیین نامه لیگ، به احتمال 
زیاد این رقابت ها با حضور هشت تیم در کشتی آزاد و 10 تیم در کشتی فرنگی و در دو 
گروه برگزار خواهد شد و علی رغم اینکه تعداد تیم های متقاضی بیشتر است، معیارهایی 

را برای کیفی کردن لیگ در نظر گرفته ایم.
رئیس ســازمان لیگ در مورد اینکه چه تیم هایی تاکنون حضورشــان در لیگ مسجل 
شــده است به سایت فدراسیون کشتی گفت: در کشــتی فرنگی، تیم های سینا صنعت 
ایذه، امام رضا )ع( قائمشهر، شهرداری مسجدسلیمان، مقاومت البرز، رعد پدافند هوایی، 
سازین سعید اندیمشــک، فولاد خوزستان و در کشــتی آزاد تیم های ستارگان ساری، 
انبوه ســازان هوتن، صنایع مازندران، مقاومت البرز، پترو پالایش بلیش تاکستان، نیروی 
زمینی و پاس ناجا شــهدای ساری حضورشــان قطعی است و چند تیم دیگر هم اعلام 

آمادگی کرده اند که باید توسط سازمان لیگ بررسی شوند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه فاصله بین قرعه کشی و زمان آغاز لیگ 
کم اســت، تیم ها باید هرچه سریع تر نســبت به انعقاد قرارداد با کشتی گیران خود اقدام 

کنند تا در روند اجرای برنامه ها خللی وارد نشود.

 کار عابدزاده در تیم اسپانیایی 
سخت شد

برزگر: یزدانی برای مردم حکم تختی را پیدا کردهنساجی باز هم از وطنی دور می شود

 اسکوچیچ در عراق، 
پیشنهادی که به سرانجام نرسید

 برگزاری مراسم قرعه کشی 
لیگ برتر کشتی؛ 30 شهریور


